
Jaarverslag 2021 – Medezeggenschapsraad Basisschool Kronenburgh

Inleiding
De MR van basisschool blikt in dit jaarverslag terug op het kalenderjaar 2021. Een jaar waarin de

corona pandemie voortduurde maar waarin ook de reguliere onderwerpen op het gebied van beleid

en organisatie van de school zijn behandeld.

Nieuwe leden per september 2021
In 2021 zijn er drie nieuwe leden gestart bij de MR

● Arthur van Noort & Marieke van der Zwaal vanuit de oudergeleding. Zij vervingen Aart Jan

van der Linden en Krista Homan

● Diana Faassen vanuit de docentengeleding, zij verving Marina Zuidam.

Financiën
In 2021 is er op initiatief van de MR een commissie gestart die bestaat uit leden van de MR, het

bestuur en een afgevaardigde van de directie om kritisch naar de financiën van de school te kijken.

Een terugkerend discussiepunt blijft de extra vrijwillige ouderbijdrage die van toepassing is op

leerlingen van de Gifted. In 2022 wil de MR de discussie voortzetten over de mogelijkheden voor een

alternatieve, duurzame financiering van het HB onderwijs bij Kronenburgh.

Corona pandemie
Helaas was de pandemie in 2021 nog niet voorbij. De MR is in de loop van het jaar steeds betrokken

geweest bij het beleid ten aanzien van coronamaatregelen, online onderwijs en het evalueren en

aanpakken van de eventueel opgelopen onderwijs achterstand van leerlingen.

SPPOH
Vanuit de MR wordt de school vertegenwoordigd bij het ondersteuningsplanraad van de SPPOH. Dit is

een belangrijke stap om meer verbinding te krijgen met de SPPOH, voor passend onderwijs voor

meer- en hoogbegaafde kinderen. In 2021 is deze vertegenwoordiging door Aart-Jan van der Linden

overgedragen aan Marc Blaauw.

Formele zaken
In 2021 heeft de MR zich met verschillende formele zaken bezig gehouden. Een greep uit deze

onderwerpen:

● Bijwerken huishoudelijk regelement van de MR

● Werkverdelingsplan van de leerkrachten

● Schoolondersteuningsprofiel (gevraagd vanuit SPPOH)

● Advies over profiel penningsmeester

● Schooljaarplan

● Nationaal Programma Onderwijs (NPO gelden)

● Het ontruimings- en BHV plan

● En nog meer.

Vooruitblik
De MR zal in 2022 verder gaan met de constructieve discussies met directie en bestuur over het

beleid en de financiën van de school, vanuit het gezamenlijke doel om kwalitatief goed onderwijs te

kunnen bieden aan zowel de Gifted als de IL leerlingen. Knelpunten zoals de hoge werkdruk en het



tekort aan leraren spelen hier natuurlijk mee. Daarnaast is corona natuurlijk nog altijd aanwezig,

maar de MR hoopt dat 2022 een minder door corona beperkt leerjaar wordt en dat ook de

bijeenkomsten van de MR met directie en bestuur weer vaker live op school kunnen plaatsvinden.


